
Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 
14 mei 2020

Aanwezig

Voorzitter (plv) : Wim Meulenmeesters
Commissiegriffier : Peter van Boxtel

Commissieleden : 9 / 11
CDA : Anita Relou,
Dorpspartij : Henk van Eck, Marc Cruyssen,
Lokale Realisten & D66 : Dini Methorst-van Kessel, Truus van Dijk-Vereijken,
Sociaal Gemert-Bakel : Jan Hoevenaars, Marius Vos,
VVD : Saskia Kuijpers, Jan Vroomans,

Collegeleden
Wilmie Steeghs (wethouder)

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
De voorzitter c.q. de griffie heeft geen verzoek tot inspreken ontvangen.

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
Voor gebruik van het mondeling vragenrecht heeft de voorzitter geen verzoek ontvangen.

4 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 20-2-2020
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Over dit concept verslag is bij de schriftelijke 
commissieronde ( 2-4-2020) een enkele opmerking ontvangen. Deze is in het verslag 
verwerkt. 

   b Lijst met toezeggingen.
Akkoord. De lijst wordt vastgesteld.

   c Termijnplanning
Geen opmerkingen.

   d Mededelingen: bovengemeentelijke samenwerking o.a klankbordgroep GR- Peel 
Geen mededelingen.

5. Voordracht lid Raad van Toezicht PlatOO 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder Steeghs)

De commissie heeft geen opmerkingen met betrekking tot het voorstel.

Procesconclusie
Raadsvoorstel rijp voor besluitvorming gemeenteraad, hamerstuk.

Toezeggingen
- Geen
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6. Senzer zienswijze ontwerpbegroting 2021 en meerjarenraming 2022-2024
Dorpspartij stemt in met het voorstel. De fractie vraagt meer betrokken te worden bij 
voorbereiding ontwerp begroting en verbaast zich over het niet eerder opmerken van een 
bedrag ad € 1,5 miljoen. De fractie verwijst naar het Berenschot rapport mbt de organisatie. 
Senzer moet met een t.o.v. het landelijke beeld relatief hoog aandeel bijstandsgerechtigden 
werken. Wat het effect is van de coronacrisis moet afgewacht worden.

CDA kan zich vinden in de voorgelegde zienswijze. Senzer kent ongetwijfeld extra druk ivm 
corona. Re-integratie ligt ‘op zijn gat” en het zal een extra inspanning vergen om mensen te 
verwijzen. Senzer heeft tevens de uitvoering van de regelingen die ondernemers 
ondersteunen. Daarbij zal corona nog effect nemen op hetgeen nu voorligt. De begroting 
heeft een hoge mate van fictie. Het onlangs aangeboden Webinar voorzag goed in de 
behoefte. Ook CDA is verrast door de plots gevonden reserve. De fractie vraagt waarom de 
verdeelvoet gemeente / Senzer wijzigt. 

De fractie VVD sluit zich aan bij de opmerking dat het voorliggende stuk een meer indicatief 
karakter heeft. Zij stelt de vraag of pro actief omgegaan kan worden met de in het 
vooruitzicht gestelde donkere wolken. Ook vraagt de VVD hoe de raad meer intensief en 
eerder betrokken kan worden en of de wethouder nieuws kan melden over de gevraagde 
herziening van berekende BUIG-middelen.

Sociaal Gemert-Bakel heeft een vraag gesteld over het in de stukken hanteren van een 
bedrag van enerzijds € 187.000 en anderzijds € 135.000 en de verklaring daarvoor. Hierop 
is namens het college aangegeven dat Senzer in haar stukken geen toelichting geeft mbt dit 
verschil. Tevens stelt het college voor zit op te nemen in de nu af te geven zienswijze. De 
fractie Sociaal Gemert-Bakel ziet deze opmerking graag opgenomen in de zienswijze.

De fractie Lokale Realisten/D66 geeft aan dat naast de al geschetste onzekerheden de 
septembercirculaire dit verder versterkt. De ontwerpbegroting is daarmee een kwestie van 
koffiedik kijken.

Wethouder Steeghs geeft aan dat het onlangs gehouden Webinar een voorbeeld is van het 
eerder en meer betrekken van de gemeenteraad. Ook zij heeft de vraag gesteld over het 
plots gevonden bedrag en het weerstandsvermogen. Daarop is gemeld dat e.e.a. bij her-
controle is gebleken. Het effect van de corona-crisis is nog onduidelijk. Effecten worden 
overigens wel afzonderlijk geadministreerd. Aankomende woensdag zal via het Dagelijks 
Bestuur een eerste inkijk gegeven worden. Senzer heeft inderdaad alle hens aan dek in 
Helmond, met name vanwege uitvoering van de TOZO regeling.

CDA informeert of dit met de bestaande bezetting lukt. Ook informeert CDA naar de 
wijziging in het percentage waarmee gerekend wordt tussen gemeente en Senzer.

Wethouder Steeghs zegt dat deze verdeelsleutel in de gemeenschappelijke regeling is 
vastgelegd. Daar is een tabel zichtbaar met een voor Helmond vast en voor andere 
gemeenten variabel percentage. De commissie zal deze tabel op schrift, met korte 
toelichting, ontvangen.
In de richting van de fractie VVD geeft de wethouder aan dat met name bij de vorming van 
beleid de gemeente ambtelijk eerder en nadrukkelijker wordt betrokken. De 
bezwaarprocedure BUIG middelen is nog lopende. Zodra daar uitkomsten zijn, meldt het 
college deze aan de raad(scommissie). Vooralsnog bestaat geen grote hoop op een 
positieve uitkomst.
Aan de fractie Sociaal Gemert-Bakel meldt de wethouder dat het bedrag van € 187.000 is 
opgenomen in de zienswijze waarbij het de wens is van de gemeente Gemert-Bakel om het 
bedrag te laten terugvloeien naar de gemeente(n) in weerwil van de opvatting van Senzer 
het bedrag toe te voegen aan het weerstandsvermogen.
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Met de fractie Lokale Realisten/ D66 deelt de wethouder het gevoel niet over de glazen bol 
te beschikken die in deze situatie nodig is.

Procesconclusie
Raadsvoorstel voldoende besproken en rijp voor besluitvorming als hamerstuk.

Toezeggingen
Tabel met rekenpercentage gemeenten/Senzer als opgenomen in de gemeenschappelijke 
regeling, met korte toelichting schriftelijk beschikbaar stellen aan de raadscommissie .

7. GR Peelgemeenten vaststellen zienswijze ontwerpbegroting 2021
Fractie Lokale Realisten / D66 stemt in met de voorstellen waarbij geïnformeerd wordt naar 
de loonkosten.

De (te) grote financiële onzekerheden in het voorstel geven de fractie Sociaal Gemert-Bakel 
aanleiding tot het stellen van vragen over:
Rechtmatige zorg en (eerste) resultaten van het plan van aanpak (pagina -11-);
Maatschappelijke zorg en de financiële effecten van overgang van GGZ clienten (pag -12-);
Bevorderen eigen kracht bij Wmo-begeleiding, de concrete vormen van ondersteuning 
daarbij (pag -13-);
Privaatrechtelijke of publiekrechtelijke vorm voor de samenwerking inkoop jeugdzorg;
Wat verstaan moet worden onder “transformatie acties”.

De fractie VVD stemt in en geeft de raad het advies bij hamerslag te besluiten.

De fractie CDA  stemt in en geeft de raad het advies bij hamerslag te besluiten.

De fractie Dorpspartij informeert naar het effect van de corona-crisis, in welke mate sprake is 
in onze gemeente van dubbeling, in hoeverre al vorm is gegeven aan beschermd wonen 
volgens het regio plan, wat de stand van zaken is en meerwaarde van de i-tool, en hoe het 
gaat met het woonplaatsprincipe. Overigens stemt ook de fractie in met het voorgestelde en 
geeft de raad het advies bij hamerslag te besluiten.

Wethouder Steeghs zegt dat corona-crisis gerelateerde loonkosten afzonderlijk in beeld 
gebracht worden. Een PvA beschermd wonen is opgesteld en een begin van uitvoering 
gemaakt. Onrechtmatig gebruik is / wordt getraceerd. Zie o.a. de BenW info over follow the 
money. Op dit moment is nog onduidelijk hoeveel personen betrokken zijn in het kader van 
de WLZ. Concrete ondersteuning in het kader van Wmo word geboden via 
dorpsondersteuners de formulierenbrigade en andere vormen in het voorliggend veld en 
personen in de directe omgeving van e hulpvrager. E.e.a. leidt tot lagere kosten. De private 
samenwerkingsvorm kreeg voorkeur omdat anders een extra laag binnen de 
gemeenschappelijke regeling ontstond. Transformatie acties = opdracht aan aanbieders om 
dwarsverbanden te leggen ipv schotten te plaatsen. Via IBabs is geantwoord mbt de vraag 
over dubbele beleidsvelden. Bij Peelgemeenten (= uitvoeringsorganiastie) spelen nog 2 
zaken. Regiovisie komt kort voor of na het zomerreces 2020 naar de raad. Aan verdere 
verbetering van de i-tool wordt gewerkt. Indien gewenst wil het college hierover en 
presentatie organiseren.

Procesconclusie 
Raadsvoorstel is voldoende besproken en rijp voor besluitvorming, als hamerstuk.

Toezeggingen
- geen
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8. Zienswijze vaststellen op de concept programmabegroting 2021 van de GGD 
Brabant-Zuidoost en toestemming tot wijzigen GR GGD
Fractie CDA spreekt waardering en respect uit in de richting van de GGD en geeft aan dat 
het aan ons, als raad, is om te zorgen voor een solide, en blijvend solide, GGD. Ook hier 
verwacht de fractie dat de corona crisis effect neemt op de mate waarin deze ontwerp 
begroting realistisch en realiseerbaar blijkt te zijn. 

Sociaal Gemert-Bakel stemt in met het verder regelen van de overgang van de zorg aan 0-4 
jarigen naar de zorg voor 0-18 jarigen. 

Lokale Realisten / D66 verwijst naar de eerder vandaag nog gezonden vragen. 

Wethouder Steeghs meldt dat een schriftelijke reactie daarop gereed is en zsm wordt 
aangeboden.

Dorpspartij kan zich vinden in de voorstellen, dwz zowel de ontwerp zienswijze én de 
voorgestelde toestemming tot wijzigen van de GR.

Wethouder Steeghs meldt dat ook in dit geval de effecten vanwege de corona crisis en 
maatregelen, afzonderlijk geadministreerd worden. Zij heeft het signaal dat de door de GGD 
verzorgde Webinar sterk in een behoefte heeft voorzien en zal stimuleren dat dit middel 
frequenter wordt ingezet.

De fractieleden van Lokale Realisten / D66 melden de griffie dat de weblink om genoemde 
Webinar terug te kijken in hun geval niet werkt. De griffie onderneemt hierop actie.

Procesconclusie 
Raadsvoorstel is voldoende besproken en rijp voor besluitvorming, als hamerstuk.

Toezeggingen
- geen

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.
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Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
20-02-2020 Agpt 8.  Kadernota GGD

De wethouder zegt toe te onderzoeken 
ambulancezorg op Uden te oriënteren.

20-02-2020 8.Kadernota GGD / De wethouder gaat verder 
in gesprek over terugbrengen van de 
consultatiebureaufunctie Bakel / Milheeze.

20-02-2020 8.Kadernota GGD / Zodra lokaal alcohol- en 
drugsbeleid gereed is, betrekt de wethouder 
de raad(scommissie).

20-02-2020 8.Kadernota GGD / De wethouder verwacht 
dat met “onvoldoende middelen om in te 
spelen op ontwikkelingen” bedoeld is aan te 
geven dat het toenemend moeilijk is om 
voldoende geschoold ambulance personeel te 
vinden. Of deze interpretatie correct is laat zij 
de raad schriftelijk weten.

Griffie tbv 
raadscommissie

Zodra weer mogelijk wordt via de griffie een 
werkbezoek van of presentatie aan de 
raadscommissie georganiseerd ism FACT 
team GGZ Oost Brabant.

14-05-2020 Agpt. 6. Senzer zienswijze ontwerpbegroting 
2021 en meerjarenraming 2022-2024.
Tabel met rekenpercentage 
gemeenten/Senzer als opgenomen in de 
gemeenschappelijke regeling, met korte 
toelichting schriftelijk beschikbaar stellen aan 
de raadscommissie .


